
Notat – mottak gavemidler til operasjonsroboter 

Møte med Helgeland Sykehusaksjon 

04.10.2023, Teams 
 

Deltakere:  

Helgeland Sykehusaksjon (HS): Bjørn Selfors og Eivind Fredriksen 

HSYK: Bjørn Bech-Hanssen, Elin Grønvik, Hege Harboe Sjåvik, Pål Madsen, Michael Strehle, Merethe 

Myrvang 

 

Formålet med møtet var å følge opp vedtak i styresak 78/2023 der styret bl.a. ber administrasjonen 

gå i dialog med giverne for å belyse omfang, innhold og eventuelle premisser fra giverne. Dialogen 

skal gjenspeiles i oppdatert sake som legges fram for styret 24. oktober.  

 

1. Er gaven definert til et spesielt kronebeløp eller er den avhengig av innkjøpspris etter anbud? 

➢ Sykehusaksjonen gir et beløp tilsvarende kostnaden på roboten foretaket ønsker, ingen 

øvre grense for beløp. 

2. Vil gavemidlene inkludere installasjon/opplæring? 

➢ Sykehusaksjonen går ut fra at foretaket forhandler fram en avtale som inkluderer 

montering/opplæring.  

3. Vil gaven også dekke inntektstap som følge av redusert operasjonsvirksomhet under 

installasjon/opplæring? 

➢ Sykehusaksjonen har ikke tatt stilling til dette, må ev. få komme tilbake med svar. 

4. Er gaven et engangsbeløp eller vil HS følge opp når det blir behov for reanskaffelse? 

➢ Har ikke vært diskutert, må få komme tilbake med svar. 

5. Har HS en tidsfrist for når endelig svar ang. gavemottak må foreligge? 

➢ Nei, men hadde forventet et svar for et år siden. 

6. Er det et absolutt krav fra HS om at roboten skal plasseres ved Helgelandssykehuset Rana. 

➢ Ja, dette er et absolutt krav fra givere som bidrar til innsamlingsaksjonen 

7. Kan det være aktuelt med et spleiselag mellom HS og Alstahaug kommune, og at HSYK 

bestemmer plassering? 

➢ Gavemidlene skal brukes til operasjonsrobot som plasseres på Mo. Dette er ønsket fra 

giverne. 

8. Pågående strukturprosess i HN. Kan dere akseptere et ja fra styret med forbehold om 

lokalisering – i tråd med det som måtte bli resultatet av pågående prosess i HN? 

➢ HS anser strukturen som fastlagt, dette er ikke noe som er vektlagt. Viser til dyktige 

fagfolk som jobber på sykehuset på Mo, tror at disse vil fortsette aktiviteten der. For HS 

er pasientene det viktigste.  

9. Garanterer Helgeland sykehusaksjon for hele beløpet? 

➢ Ja, vi garanterer innkjøp 

Avslutning: HSYK uttrykker stor takknemlighet for engasjementet. Det er stor optimisme knyttet til 

saken, den har bidratt til tettere faglig samarbeid på tvers i kirurgisk klinikk, noe som i seg selv har 

stor verdi. 

Merethe Myrvang, ref. 
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